
 

14. TOČKA 

POBUDE IN VPRAŠANJA OBČINSKIH SVETNIKOV 

 

 

V nadaljevanju dajemo odgovore na pobude in vprašanja svetnic in svetnikov, 

podanih na 22. redni seji Občinskega sveta Občine Radlje ob Dravi, dne 13. 11. 2017 

ter svetnice in svetnike povabi k podaji novih pobud in vprašanj. 

 

Ivan SUŠNIK: Z dodatno obrazložitvijo JKP d.o.o. Radlje ob Dravi ponovno ni zadovoljen 

in je tudi razočaran. Poda prošnjo, da si gospod Igor Faletič vzame čas in si, gospod 

Ivan SUŠNIK, kot predstavnik krajanov Sv. Treh Kraljev, direktor JP KIČ Anton POTNIK, 

gredo skupaj pogledati to cesto, saj je bila ta cesta leta 2016 rekonstruirana po 

nadstandardnem vzdrževanju občinskih cest. 

ODGOVOR: Na temo odvoza komunalnih odpadkov ter na temo revitalizacije 

vodnega zajetja na Sv. Treh Kraljih je bil sklican sestanek, dne 11. 12. 2017, na katerem 

so bili prisotni predstavniki Občine Radlje, svetnik Ivan SUŠNIK, direktor JKP Radlje d.o.o. 

ter odgovorni osebi Igor FALETIČ in Kristijan PALKO. Dogovorjeno je bilo, da si svetnik 

Ivan SUŠNIK in Igor FALETIČ skupaj ogledata predmetno lokacijo. 

Glede revitalizacije vodnega zajetja pa smo se dogovorili, da v spomladanskem času 

naročimo diagnosticiranje vodnega vira. 

 

Metka ERJAVEC: Prosi za rešitev glede nečistosti vode v Vuhredu, kjer delajo bazen za 

vodo. Vode pogosto zmanjkuje, ko pa vodo ponovno vzpostavijo, je zelo nečista. 

ODGOVOR: Vprašanje je bilo posredovano Javnemu komunalnemu podjetju Radlje 

ob Dravi. O prejetem odgovoru vas bomo obvestili. 

 
 


